
Burgemeester en Raadsleden Gemeente Albrandswaard, 

Tot mijn verwondering kreeg ik van de gemeente een brief dat de Schreuder van der Kolklaan 

afgesloten zou worden. Dit zou voor wat overlast zorgen. 

Dit was lang voordat hij werkelijk werd afgesloten. Een dag of 10 voor de werkzaamheden. Dus 

netjes op tijd. 

De nieuwe eigenaar van de AH is bij ons langs geweest met een brief dat hij ging verbouwen en dat 

er overlast zou zijn. Keurig netjes op tijd en persoonlijk wat ook prettig is. 

Afgelopen vrijdag is de Julianstraat afgesloten en werden er werk containers geplaatst etc. 

Afgelopen zaterdag 6 april kregen we een brief in de bus van de Gemeente dat deze geplaatst zullen 

worden voor pand 37. 

Helaas wat jammer ze staan er al en wel voor pandite weten een woonhuis met een gezin met 

kleine kinderen. Pand{] zit er aan vast en daar wonen wij en ik heb hier ook mijn praktijk aan huis. 

Erg jammer dat de gemeente het niet nodig vond om ons hier vooraf over te informeren. Had ik mijn 

klanten kunnen informeren dat ze om moesten rijden via de werkersdijk. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Deze rommellige en slordige zaken hadden m.i. voorkomen kunnen worden, als de gemeente, de 

aanvraag van de aannemer, gedaan op 27 februari 2024, voor de verbouwing goed had bekeken. 

Op de aanvraag staat het namellijk wel goed, want deze hebben we mogen inzien van de aannemer. 

Ook de afsluiting van de straat heeft tot diverse discussies geleid. Wie plaatst er nou borden en wie 

zet er de juiste neer?? Hebben 3 verschillende bedrijven langs zien komen. Begreep van de aannemer 

dat ze eerst t/m 15 april een vergunning hadden. Die is ingetrokken door de gemeente naar 6 april, 

daarna is de wethouder langs geweest op uitnodiging? Gelukkig is de vergunning weer verlengt t/m 

15 april. 

De aannemer had aangegeven via de Mariastraat, gelukkig is dit wel goed aangegeven dat het via de 

werkersdijk moet. 

  

Gelukkig ging de bekendmaking van de Schreuder van der Kolklaan wel goed, maar bij de 

Julianastraat is het toch echt fout gegaan. Jammer dat er geen structuur is. 

Dus best bestuur kom eens kijken als er een aanvraag wordt gedaan. 

En verdiep u eens in de inwoners van uw gemeente, ze zorgen namelijk voor het brood op de plank 

en u slaat hem nog wel eens mis. 

Dit is niet de eerste keer dat we ons verbazen over situaties in de gemeente Albrandswaard maar 

deze was zo direct op de stoep dat schrijven noodzakelijk is. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


